
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 6/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 24. kolovoza 2023. god. u prostorijama HKS-a, 
Dom Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI (uživo):  gosp. Milan Horvat, zamjenik predsjednik u ostavci  
PRISUTNI (online):gosp. Branko Kovačić,  gđa. Sonja Fable, gosp. Dražen Hrkač, gosp. Ivan Kuna 
Ostali prisutni: gđa. Elvira Glavinović, predsjednica NO-a (online) 
Sa sjednice su se ispričali: gđa. Jasminka Pirš Petraković, gđa. Andrea Novak Djelmić 
 
Gosp. Horvat pozdravio je prisutne, zahvalio im na odazivu te konstatirao kvorum. 
 
Predložen je sljedeći: 
 

    DNEVNI RED 
 

1. Ostavka predsjednika i pripreme za sazivanje sjednice skupštine 

2. Redovno poslovanje HKS-a do izbora novog rukovodstva 

3. Razno 

 
AD 1 
Gosp. Horvat rekao je da mu je žao što je gosp. Kovačić dao ostavku te mu dao riječ. 
Gosp. Kovačić naglasio je da je u pisanoj ostavci naveo svoje mišljenje i osjećaje koji su razlog 
ostavke. 
Smatra da je zajedno sa ostalim članovima IO-a odabarnim na zadnjoj izbornoj skupštini 
ispunio osnovno cilj a to je financijska stabilizacija saveza. Rješeni su svi dugovi a tekući 
troškovi redovito se podmiruju. Istaknuo je kako je gosp. Horvat na zadnjoj sjednici IO-a 
pojasnio da se višak raspoloživih sredstava odnosi na sredstva koja nisu utrošena sukladno 
financijskom planu, odnosno sredstva potpore nisu isplaćivana u prvih 6. mjeseci. 
Gosp. Kovačić napominje kako je gđa. Pirš Petraković krivo shvatila višak sredstava misleći da 
savez nije podmirivao tekuće troškove. Višak se odnosi isključivo na ne isplaćivanje sredstava 
potpore organizatorima natjecanjima. Prijedloge raspodjele sredstava dostavili su svi odbori 
osim preponskog. Ostavka glavne tajnice gđe. Kulić također je proizašla iz neslaganja s 
načinom izvršenja financijskog plana koji se odnosi na sredstva potpore organizatorima. 
 
Gosp. Kovačić još jednom je napomenuo kako su podmireni svi dugovi uključujući i dug FEI-a 
koji je iznosio cca 300.000 kn s time da je FEI oprostio kamata cca 7.000 CHF te je i taj iznos 
uključen u višak sredstava. Sredstva su prihod sponzora i redovnih sredstava. Vodstvo je 
ispunilo svoj cilj u prvih 6 mjeseci mandata. 
Gosp. Horvat rekao je da su sve redovne obveze podmirene i da je novac ušteđen 
racionalnim trošenjem. 
 
Gosp. Horvat rekao je da je na zadnjoj sjednici IO-a a sukladno članku 41. stavak 2. Statuta 
HKS-a imenovan zamjenikom predsjednika. Obzirom na izvanrednu situaciju koja je nastala 
nakon te sjednice postoji li netko drugi od članova IO-a koji bi preuzeo tu funkciju. 



Svi članovi suglasni su da gosp. Horvat provede postupak do izborne Skupštine. 
 
Gosp. Horvat u naredna dva do tri dana napravit će prijedlog poziva za izbornu skupštinu  
koji će dostaviti svim članovima IO-a na uvid nakon čega će isti biti dostavljen svim članicama 
HKS-a. 
Obzirom da se redovna izborna skupština treba održati u 2. mjesecu 2024.god. te ukoliko to 
skupština prihvati održati će se redovna izborna skupština na kojoj će se birati saziv na 
mandat od 4 godine.  
 
AD 2 
Gosp. Horvat osvrnuo se na redovno funkcioniranje saveza u tih 60 dana od dana ostavke do 
izborne skupštine. 
Potpisnici naloga za plaćanja su predsjednik i glavna tajnica. 
Gosp. Kovačić rekao je da je kontaktirao gđu. Kulić koja je suglasna sa izvršavanjem svoje 
obveze do razrješenja, odnosno potpisivanjem platnih naloga sukladno usvojenom 
financijskom planu osim potpora organizatorima natjecanja. 
 
 
AD 3 
Radna skupina zadužena za izradu prijedloga Statuta dostavila je prijedlog. Idući tjedan ured 
će svim svojim članicama dostaviti prijedlog Statuta na javnu raspravu. 
Gosp. Horvat rekao je da je puno razmišljao da kao jednu od točaka dnevnog reda na 
izbornoj skupštini stavi usvajanje novog Statuta no smatra da to nije dobra opcija već da je to 
obveza predsjednika i glavnog tajnika i odgovornost novog rukovodstva.  
Uloga njega kao zamjenika je da provede transparentnost rasprave. 
Novo rukovodstvo imati će dovoljno vremena da usvoji novi Statut sukladno zakonskoj 
obvezi. 
Konstatirano je da gosp. Horvat pokrene proceduru usvajanja novog Statuta. 
 
Gosp. Horvat pročitao je dopis KK Sokol Dupci kojim otkazuju organizaciju  PH u dresurnom 
jahanju iz privatnih razloga. Koliko je upoznat radi se o tehničkom problemu. 
Idući tjedan sazvat će se Odbor za dresuru koji će o istome raspravljati te donijeti odluku o 
novom organizatoru. 
 
Obzirom da nema više tema za raspravu gosp. Horvat slaže se sa gosp. Kovačićem da je savez 
posložen, transparentan i da novo vodstvo ima čistu situaciju i kože normalno nastaviti s 
radom. Nada se da će se određene stvari u savez stabilizirati. 
 
Zahvaljuje svim članovima na dosadašnjem radu te je zamolio za daljnju suradnju u smislu 
bilo kakvih pitanja i prijedloga.  
 
Sjednica je završila u 17.40 sati.  
 
  


